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Protokół Nr LXVII/2023 
z sesji Rady Miejskiej w Klimontowie 

odbytej w dniu 28 grudnia 2023 r. 
 

 
 
Sesja odbyła się w Zespole Placówek Oświatowych w Klimontowie budynek przy 
ul. Zysmana 9.  

Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 12.00. 

Obradom sesji przewodniczył pan Robert Orłowski, Przewodniczący Rady . 

W sesji uczestniczyli radni, pan Marek Goździewski – Burmistrz Miasta i Gminy 
Klimontów, pan Edward Przytuła– Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy 
Klimontów, pani Anna Sobolewska – Skarbnik Miasta i Gminy, kierownicy 
jednostek organizacyjnych gminy, sołtysi - jak listy obecności stanowiące 
załącznik do niniejszego protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr LXVII/495/2023 do Nr LXVII/500/2023 w 
głosowaniu jawnym imiennym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym. 
Uchwałę Nr LXVII/499/2023 podjęto w trybie art. 58 ustawy o samorządzie 
gminnym  

Głosowanie odbyło się przy użyciu urządzeń umożliwiających rejestrację 
umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 
radnych.  

Imienne wykazy głosowań radnych są załącznikami do niniejszego protokołu.  

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor. 

 

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji 

Pan radny Orłowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady LXVII sesji Rady 
Miejskiej. Serdecznie powitał panie i panów radnych, władze gminy na czele z 
panem Markiem Goździewskim, Burmistrzem Miasta i Gminy Klimontów, pana 
Edwarda Przytułę, Zastępcę Burmistrza Miasta i Gminy. Powitał panią Skarbnik 
Annę Sobolewską, panią inspektor, pana radnego powiatowego Adama 
Przybylskiego, dyrektorów i kierowników jednostek organizacyjnych, sołtysów, 
wszystkich gości, którzy zaszczycili swoją obecnością sesję.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że jest quorum, bo obecnych na sesji jest 
15 radnych. Podejmowane dzisiaj uchwały będą mieć moc prawną.  

Następnie pan Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad 
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sesji. Po jego odczytaniu zapytał czy są inne uwagi, propozycje do 
proponowanego porządku obrad. Wniosków i uwag do porządku obrad nie 
zgłoszono.  

Pan Przewodniczący Rady poddał porządek obrad pod głosowanie.  

Za: 15. Porządek obrad został przyjęty. 

 

Porządek obrad sesji 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

a. zgłaszanie propozycji do porządku obrad 
b. przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie miedzy sesyjnym. 
5. Zmiany w budżecie gminy na 2023 r.  
6. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 

2023 – 2040. 
7. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Klimontów na 

lata 2024 – 2043 
a. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 
b. opinie Komisji Rady 
c. głosowanie  

8. Uchwalenie budżetu gminy Klimontów na 2024 r.  
a. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej  
b. opinie Komisji Rady , w tym opinia Komisji Budżetu, Finansów i 

Majątku Gminy  
c. dyskusja 
d. głosowanie  

9. Określenie stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 
budżetowego Gminy Klimontów  

10. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej na 2024 r.  
11. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej za 2023 r. 
12. Sprawozdanie z pac Komisji Rady za 2023 r.  
13. Wnioski, zapytania, informacje.  
14. Odpowiedzi na wnioski, zapytania, informacje. 
15. Zakończenie obrad sesji. 

 

 

 



str. 3 
 

Do punktu 3 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady wyraził nadzieję, że każdy z radnych zapoznał się z 
treścią protokołu z poprzedniej sesji. Zapytał czy radni wnoszą uwagi, propozycje 
do protokołu. Uwag nie zgłoszono. 

Pan Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie.  

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Protokół został 
przyjęty. 

 

Do punktu 4 porządku obrad sesji 

Pan Burmistrz Goździewski złożył sprawozdanie z działalności w okresie między 
sesyjnym, krótkie sprawozdanie, bo tych sesji w ostatnim okresie było kilka.  

 W dniu 27 grudnia rozstrzygnięto przetarg na budowę i przebudowę dróg 
gminnych na terenie gminy Klimontów. Na poprzedniej sesji wspomniałem 
o tych drogach. Jest ich 14. Najtańsza oferta jest na 7 146 000 zł. Plan był 
na 9 000 000 zł z haczykiem. W całości wyszło to dosyć dobrze. 
Zaplanowane jest to rok przyszły i rok następny. Drogi: Konary-Kolonia 
Łazy, Nowa Wieś jedna i druga droga czyli łącznik jeden i drugi, Rybnica do 
ujęcia wody, Goźlice koło świetlicy, Nasławice-Jugoszów dwa odcinki czyli 
Nasławice i Nasławice – Jugoszów, Dziewków droga wewnętrzna, 
Nawodzice przez wieś do kościoła, ul. Ogrodowa w Klimontowie, ul. 
Krakowska, ul. Strażacka w Klimontowie, Olbierzowice – Pełczyce w stronę 
ujęcia wody i dalej, Nawodzice – Wólka Gieraszowska. Koszt 7 146 000 zł. 
Mamy trzy dofinansowania: z PROWu 690 000 zł, z Programu Inwestycji 
Polski Ład 3 850 000 zł i z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 2 606 000 
zł. Doskonała wiadomość, praktycznie bez wkładu gminnego drogi zostaną 
zrealizowane.  

 Odebrane zostały także wspólne inwestycje z powiatem. W m. Ossolin - 
droga powiatowa dł. 990 mb, wkład własny gminy wyniósł 107 000 zł, w 
Pechowcu – 500 mb taki wąwóz i najgorszy odcinek, gmina dołożyła 33 000 
zł, w m. Nowa Wieś – 772 mb pierwszy etap, wkład gminy 35 000 zł.  

 W bieżącym miesiącu otrzymaliśmy wstępną promesę na dofinansowanie 
zadania – modernizacja oświetlenia ulicznego na terenie gminy Klimontów 
w zakresie programu Polski Ład. To co udało nam się jakby odnaleźć jeszcze 
te 45 szt. opraw na ledowe. Będzie to wymiana na energooszczędne 
oświetlenie ledowe, zainstalowanie zdalnego sterowania oświetleniem 
ulicznym co też jest bardzo potrzebne. Często zabiegacie, żeby te godziny 
ustawiać i żeby nie płacić instalatorowi za te wszystkie przestawienia, 
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ustawienia faz świetlnych to będzie fajny temat jak sami będziemy mogli 
tym sterować pilotem - sterowanie z poziomu aplikacji zamontowanym w 
skrzynkach rozdzielczych. Będzie tam czterokanałowy zegar. 
Przewidywana wartość inwestycji 450 000 zł, deklarowana kwota udziału 
własnego 90 000 zł, kwota środków jakie otrzymaliśmy w ramach 
dofinansowania 350 000 zł. 

 Roboty bieżące. Zabezpieczono osuwisko w Zakrzowie na ujęciu wodnym, 
bo bobry podryły całą drogę. Były montowane tablice informacyjne 
Antoniów, Grabina. Nastąpił ciąg dalszy montażu tabliczek z numerami 
posesji w Goźlicach, Nawodzicach. Zamówione są jeszcze bodajże na 
Byszówkę i na Borek. Dekorowany był Klimontów – montowano ozdobne 
świąteczne oświetlenie. To oświetlenie ozdobne zostało uzupełnione na ul. 
Krakowskiej, na ul. Zysmana, na ul. Sandomierskiej od dziewiątki. 
Częściowo dokupione były girlandy. Ogólnie było sprzątanie Klimontowa 
po śnieżycach z piasku, z pozostałych jeszcze liści, które nie zostały 
sprzątnięte, bo zaskoczyła nas zima. Zamontowane zostały również 
zabawki na placach zabaw w Pokrzywiance, w Nawodzicach, Nowej Wsi, w 
Śniekozach. W Pęchowie ma być montaż po Nowym Roku, bo to inna firma 
jest. W Szymanowicach Dolnych z funduszu sołeckiego był montaż 
pomieszczeń, garaży. W Dziewkowie był też zakup, ale montaż musi 
poczekać jak tylko warunki się poprawią. To wszystko. Dziękuję .  

Pan Przewodniczący Rady podziękował panu Burmistrzowi za sprawozdanie, 
szczególnie radnych, sołtysów  ucieszyła wiadomość o rozstrzygnięciu przetargu 
na drogi. Wyraził nadzieję, że w 2024 r. zostanie to zrealizowane w pełni.  

 

Do punktu 5 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Opinie Komisji Rady:  

Pan radny Mucha - Komisja Budżetowa jednogłośnie pozytywnie opiniuje zmiany 
w budżecie gminy jak i wiążące się z nią zmiany w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Klimontów.  

Pani radna Cichoń – Komisja Spraw Społecznych również pozytywnie 
zaopiniowała zarówno zmiany w budżecie gminy, jak i zmiany w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje obydwie uchwały.  

Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje obydwie uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych wnosi zapytania, uwagi do 
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projektu uchwały. Uwag i zapytań nie wniesiono. Następnie poddał projekt 
uchwały pod głosowanie.  

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
podjęła uchwałę Nr LXVII/495/2023 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 
r. Uchwała jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 6 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Komisje wypowiedziały się 
w poprzednim punkcie. Zapytał czy radni wnoszą uwagi, zapytania do projektu 
uchwały. Uwag i zapytań nie wniesiono.  

Poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za: 15, głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
podjęła uchwałę Nr LXVII/496/2023 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Klimontów na lata 2023 – 2040. Uchwała jest załącznikiem 
do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 7 porządku obrad sesji 

a).Na prośbę pana Przewodniczącego Rady pan radny Lipiec, 
Wiceprzewodniczący Rady oczytał uchwałę Nr 107/2023 VI Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 5 grudnia 2023 roku w sprawie 
opinii o projekcie uchwały Rady Miejskiej w Klimontowie w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Klimontów na lata 2024-2043.  

Opinia RIO jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

b).Opinie Komisji Rady:   

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa jest jednogłośnie za uchwaleniem 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 – 2043. 

Pani radna Cichoń – Komisja Spraw Społecznych również pozytywnie opiniuje i 
jest za przyjęciem Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Klimontów na lata 
2024 – 2043. 

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje przyjęcie uchwały.  

Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje podjęcie uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni chcą zabrać głos na temat uchwały. 
Nikt nie zabrał głosu. Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
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głosowanie.  

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
podjęła uchwałę Nr LXVII/497/2023 w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 2024 – 2043. Uchwała jest 
załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 8 porządku obrad sesji 

a).Pan radny Gwizdoń, Wiceprzewodniczący Rady odczytał uchwałę Nr 
105/2023 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z 
dnia 6=5 grudnia 2023 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej 
Gminy Klimontów na 2024 r.  

b).Opinie Komisji Rady:  

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa na posiedzeniu wczorajszym po dyskusji, 
wysłuchaniu pani skarbnik, zapoznaniu się z opiniami Regionalnej Izby 
Obrachunkowej postanowiła pozytywnie zaopiniować projekt budżetu gminy 
Klimontów na 2024 r.  

Pani radna Cichoń – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały budżetowej Gminy Klimontów na 2024 r.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady poprosił panią Skarbnik A. Sobolewską o 
przedstawienie projektu uchwały budżetowej na 2024 r.  

Pani Skarbnik Sobolewska przedstawiła projekt budżetu Gminy Klimontów na 
2024 r.  

c).Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. W dyskusji nikt nie wziął udziału. 
Wszystko zostało wyjaśnione na posiedzeniach Komisji więc pan Przewodniczący 
Rady zamknął dyskusję. 

d).Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały z uwagi na obszerną treść 
uchwały wyrażając jednocześnie nadzieję, że każdy z radnych zapoznał się z 
treścią uchwały. Poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
podjęła uchwałę Nr LXVII/498/2023 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Klimontów na 2024 rok. Uchwała jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  
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Pan Przewodniczący Rady pogratulował panu Burmistrzowi, panu Zastępcy i pani 
Skarbnik przyjęcia budżetu gminy na 2024 r.  

Pan Burmistrz Goździewski podziękował radnym za przegłosowanie budżetu. 
Budżet rekordowy, bo na kwotę 48 000 000 zł inwestycji. Wyraził nadzieję, że uda 
się go zrealizować w większości, bo z różnych przyczyn część inwestycji muszą 
przedkładać. Takie to są problemy techniczne. Budżet ambitny, wiele inwestycji 
na wioskach, ale i w samym Klimontowie. Tak jak wspomniała pani Skarbnik jest 
Olimpia, jest siłownia zewnętrzna, są pieniądze na LKS na stadion, żeby zrobić 
oświetlenie, dokończyć bieżnię, zrobić nowe ogrodzenie. Duża inwestycja w 
Olbierzowicach, wodociągi, świetlica w Krobielicach ok. 1 000 000 zł, małe 
świetlice, o które zabiegały panie sołtyski ze Śniekóz i z Pęchowca. Ogrom 
inwestycji – kamienica w Klimontowie, gdzie rodziny czekają na jej remont. 
Rewaloryzacja zabytków w Ossolinie i na kościoły. Życzył sobie i radbym 
wykonania tych inwestycji, bo czas przed nimi wyjątkowy przed wyborami. 
Radnym życzył, żeby mieszkańcy nie zapomnieli ich pracy.  

Pan radny Lipiec życzył panu Burmistrzowi, żeby tak jak umiał wykorzystać 
poprzedni rząd tak też żeby wykorzystał następny rząd. Ściągnął pan Burmistrz 
do budżetu kilkanaście milionów złotych. Każdy z radnych jest zadowolony.  

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że duże wyzwanie przed panem 
Burmistrzem jego Zastępcą, panią Skarbnik i życzył powodzenia w realizacji 
zadań.  

Następnie zarządził 5 minut przerwy w obradach sesji. Po przerwie obrady 
wznowił.  

 

Do punktu 9 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Opinie Komisji Rady:  

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

Pani radna Cichoń – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą zapytania, uwagi do treści 
uchwały. Uwag i zapytań nie zgłoszono. Poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  
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Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
podjęła uchwałę Nr LXVII/499/2023 w sprawie określenia stawek dotacji 
przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego Gminy Klimontów. 
Uchwała jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 10 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał proponowany plan pracy Rady Miejskiej na 
2024 r.   

Opinie Komisji Rady:  

Pan radny Mucha – Na Komisji Budżetowej nie było uwag.  

Pani radna Cichoń – Na Komisji Społecznej podobnie nie było uwag.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna nie wniosła uwag.  

Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna nie wniosła uwag.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych chce zabrać głos. Nikt ni 
wyraził chęci zabrania głosu. Pan Przewodniczący Rady odczytał treść projektu 
uchwały i poddał pod głosowanie.  

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
podjęła uchwałę Nr LXVII/500/2023 w sprawie planu pracy rady Miejskiej w 
Klimontowie na 2024 r. Uchwała jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 11 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie z działalności Rady 
Miejskiej w Klimontowie za 2023 r.  

Sprawozdanie jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

Następnie pan Przewodniczący Rady poddał sprawozdanie pod głosowanie 
zapisem do protokołu. Za przyjęciem sprawozdania głosowało 15 radnych. 
Głosów przeciwnych o wstrzymujących się nie było.  

Sprawozdanie zostało przyjęte.  

 

Do punktu 12 porządku obrad sesji 

Sprawozdanie z prac stałych Komisji Rady przedstawili przewodniczący Komisji w 
kolejności jak niżej.  

Po przedstawieniu każdego ze sprawozdań pan Przewodniczący Rady poddawał 
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je pod głosowanie.  

Pani radna Cichoń złożyła sprawozdanie z działalności Komisji Spraw 
Społecznych. Przedmiotowy zakres działania Komisji obejmuje sprawy: 
społeczne, oświaty i kultury Miasta i Gminy Klimontów. W zakres prac wchodzi 
przede wszystkim opiniowanie projektów uchwał wg kompetencji komisji na 
sesje Rady Miejskiej. Struktura i organizacja pracy komisji nie uległa zmianie. 
Skład osobowy: Monika Cichoń – przewodnicząca. Andrzej Ciach – zastępca 
przewodniczącej oraz członkowie: Marek Bargiel, Mirosław Kwapiński, Piotr 
Lipiec, Rafał Król, Grzegorz Mucha. Komisja działała w oparciu o wcześniej 
opracowany i zatwierdzony przez Radę Miejską plan pracy. W mijającym roku 
odbyło się 7 posiedzeń Komisji. Na każdym z posiedzeń frekwencja była 
wystarczająca do opiniowania projektów uchwał i podejmowania decyzji 
wymagających qworum. Pojedyncze uzasadnione nieobecności były na bieżąco 
usprawiedliwiane. Komisja w bieżącym roku opiniowała 11 uchwał z zakresu 
pomocy społecznej. Komisja zapoznała się z programem opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt, Gminnym Programem 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 
Narkomanii, który został opracowany przez Komisję do spraw Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii, programem 
współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego, programem „Opieka wytchnieniowa”, 
wieloletnim programem gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy 
Klimontów na lata 2023 – 2027 oraz zasad wynajmowania lokali wchodzących w 
skład mieszkaniowego zasobu gminy, stanem oświaty w gminie analizując 
sprawozdanie przygotowane przez ZEASiP, praca i funkcjonowaniem Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Klimontowie przyjmując jednocześnie „Ocenę zasobów 
pomocy społecznej za 2022 rok”, wieloletni programem osłonowym Gminy 
Klimontów „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028, działalnością Miejsko 
Gminnego Ośrodka Kultury oraz Miejsko Gminnej Biblioteki Publicznej na 
podstawie sprawozdań przygotowanych przez dyrektorów jednostek, Wieloletnią 
Prognozę Finansową Gminy Klimontów na lata 2024 – 2043, proponowanym 
budżetem Gminy Klimontów na 2024 rok. Na komisji były również poruszane 
sprawy zmian w budżecie i wieloletniej prognozie finansowej, które wyjaśniała 
na bieżąco pani Skarbnik Anna Sobolewska. Przy okazji omawiania uchwały 
dotyczącej programu „Posiłek w szkole i w domu” oraz uchwały w sprawie 
określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych 
usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu 
ich pobierania, na wszelkie pytania odpowiadała pani kierownik OPS Agata 
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Mikula, która była gościem naszej Komisji. Mieliśmy również przyjemność gościć 
siostrę xxxxx xxxxx, dyrektor Żłobka Sióstr Imienia Jezus w związku z pismem o 
wprowadzenie świadczenia pieniężnego „bon żłobkowy”. Dyskusje podczas 
posiedzeń były bardzo ożywione, ale i merytoryczne, zawsze prowadziły do 
podjęcia i wypracowania wspólnego stanowiska komisji mającego na celu dobro 
gminy i mieszkających w niej mieszkańców. Członkowie komisji chętne brali udział 
we wszystkich uroczystościach organizowanych na terenie naszej gminy, godnie 
reprezentując Radę Miejską. Dziękuję wszystkim członkom komisji oraz osobom 
biorącym udział w posiedzeniach za kolejny rok merytorycznej i owocnej pracy. 
Wszyscy członkowie stanęli na wysokości zadania i sprostali wymogom, 
spełniając obowiązki, które jako radni na siebie przyjęli. Dziękuję.  

Pan Przewodniczący Rady podał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania z pracy 
Komisji spraw Społecznych, Oświaty i Kultury w 2023 r.  

Za: 15. Sprawozdanie zostało przyjęte.  

Pani radna Berbeś złożyła sprawozdanie z prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
w 2023 r.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał kto z radnych jest za przyjęciem sprawozdania 
z prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w 2023 r.  

Za: 15. Sprawozdanie zostało przyjęte.  

Pan radny Mucha złożył sprawozdanie z prac Komisji Budżetu, Finansów i 
Majątku Gminy w 2023 r. W 2023 roku komisja odbyła 12 posiedzeń, w których 
brali udział członkowie komisji, protokołujący pracownik Urzędu Miasta, oraz 
pani Skarbnik. Nieobecności poszczególnych radnych na posiedzeniach, zawsze 
były usprawiedliwione. Komisja opiniowała głównie bieżące projekty uchwał 
przygotowane z inicjatywy uchwałodawczej Burmistrza. W szczególności te z 
zakresu budżetu, i majątku gminy. Wynikające z dyskusji uwagi  i propozycje 
zmian w większości były uwzględniane w treści podjętych uchwał.    

Pan Przewodniczący Rady zapytał kto z radnych jest za przyjęciem sprawozdania 
z prac Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Gminy.  

Za: 15. Sprawozdanie zostało przyjęte.  

Pan rady Borycki złożył sprawozdanie z prac Komisji Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego za 2023 r. W roku 2023 r. Komisja Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego pracowała w składzie: Gustaw Borycki – przewodniczący, Halina 
Aly Amer – wiceprzewodnicząca, członkowie: Alicja Berbeś, Andrzej Ciach, 
Grzegorz Gwizdoń, Piotr Lipiec. Komisja działała w oparciu o swój plan pracy 
przyjęty uchwałą Rady Miejskiej w Klimontowie Nr LV/408/2023 z dnia 14 lutego 
2023 r. W okresie sprawozdawczym Komisja odbyła łącznie 5 posiedzeń. Daty 
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odbytych posiedzeń: 13 luty 2023 r., 29 marzec 2023 r., 28 czerwiec 2023 r.,29 
listopad 2023 r., 27 grudzień 2023 r. Komisja na swoich posiedzeniach zajmowała 
się głównie opiniowaniem projektów uchwał przygotowanych z inicjatywy 
uchwałodawczej Burmistrza na każdą sesję Rady Miejskiej. Komisja 
podejmowała wnioski i wyrażała opinie w sprawach należących do zakresu jej 
działania: zmian w budżecie gminy, zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Klimontów, udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu 
Sandomierskiego, udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi, zatwierdzenia 
sprawozdania  z wykonania budżetu gminy za 2022 r., udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi, projektów uchwał dotyczących obrotu nieruchomościami w 
zakresie nabycia gruntów, wydzierżawienia nieruchomości, wprowadzenia 
zmian w wykazie przystanków komunikacyjnych, których właściciel jest Gmina 
Klimontów, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i 
zasad korzystania z tych obiektów, obniżenia ceny żyta przyjmowanej do 
obliczenia podatku rolnego na 2023 r., przyjęcia programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt, uchwalenia 
„Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 
Klimontów na lata 2023-2027 oraz zasad wynajmowania lokali wchodzących w 
skład mieszkaniowego zasobu Gminy Klimontów”. Frekwencja na posiedzeniach 
Komisji była niemalże 100 % i pozwalała na odbycie posiedzeń. Pojedyncze 
przypadki nieobecności członków Komisji były usprawiedliwiane. 

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności 
Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego w 2023 r.  

Za: 15. Sprawozdanie zostało przyjęte.  

 

Do punktu 13 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś zapytania, 
wnioski, informacje.  

Głos zabrali radni: 

Pani radna Krasowska podziękowała panu Burmistrzowi za realizację wszystkich 
inwestycji w sołectwach Wilkowice, Dziewków, Ossolin, Śniekozy. Podziękowała 
również panu Zastępcy Burmistrza, bo zawsze jak przychodziła z prośbą to nigdy 
nie domawiał, podziękowała pani Skarbnik, radnemu powiatowemu, Radzie za 
przegłosowanie inwestycji. Podziękowała także sołtysom z jej okręgu 
wyborczego za współpracę oraz strażakom, na ręce pana xxxx xxxx, którzy 
pomagali przy organizacji pasterki w Ossolinie. Na koniec złożyła wszystkim 
życzenia noworoczne.  
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Pani radna Aly Amer na ręce pana Burmistrza, w imieniu swoim , sołtysa i 
mieszkańców, złożyła podziękowania za świetlicę w Byszowie. Jest ona chyba 
najpiękniejsza w gminie. Podziękowała także za współpracę wszystkim 
pracownikom Urzędu Miasta i Gminy, zakładowi komunalnemu. Złożyła 
wszystkim życzenia noworoczne życząc panu Burmistrzowi, aby wszystkie 
przyjęte inwestycje zakończyły się sukcesem.   

Pan radny Lipiec podziękował panu Burmistrzowi Goźdzewskiemu, panu 
Przytule - Zastępcy Burmistrza, pani Skarbnik Sobolewskiej i kolegom i 
koleżankom radnym, że te wszystkie inwestycje które zostały wykonane w jego 
okręgu wyborczym. Panu Burmistrzowi życzył, żeby tak jak do tej pory umiał 
ściągać pieniądze do gminy. Podziękował za współpracę w mijającym roku 
kierownikom jednostek organizacyjnych : pani Agacie Mikuli, kierownikowi OPS, 
panu Grzegorzowi Wierakowi, kierownikowi ZGKiM i pracownikom Zakładu, 
którzy czy to dzień czy noc odśnieżali, którzy co roku wykonują swoją pracę czy 
to sobota czy niedziela. Podziękował panu xxx xxxx, panu xxxx xxxx. Złożył 
serdeczne podziękowania panu Marcinowi Śledziowi, dyrektorowi Miejsko - 
Gminnego Ośrodka Kultury, jego Zastępcy panu xxxx xxxx, pani kierownik 
ZEASiPu Elżbiecie Bajur, pani kierownik Miejsko -Gminnej Biblioteki Publicznej w 
Klimontowie Edycie Lesiak - Nawrockiej, bo w tym roku przyszło mu z nimi 
współpracować na drodze służbowej. Podziękował za dobrą współpracę 
sołtysom ze swojego okręgu wyborczego: panu Andrzejowi Pyszczkowi, 
sołtysowi Pokrzywianki, pani Janinie Paluch, sołtysowi Górek, pani Iwonie 
Chmielewskiej, sołtysowi Beradza i pani Barbarze Gromskiej , sołtysowi 
Płaczkowic. Podkreślił, że współpraca z nimi układa się dobrze.  

Pan radny Bargiel przypomniał słowa pani Skarbnik Sobolewskiej, która kiedyś 
powiedziała, że rok 2023 będzie ciężki. Przyznał jej rację. Rok 2023 był ciężki, bo 
pandemia, wojna na Ukrainie, inflacja. Trzeba zaciskać pasa, ale nie można 
oszczędzać na inwestycjach, a te inwestycje były, duże inwestycje. Trzeba 
zauważyć, że nasza gmina nie jest najbogatsza. Jesteśmy jedną z biedniejszych 
gmin w Polsce, ale dajmy radę. Oszczędzamy i pieniążki wydajemy bardzo 
racjonalnie co jest zasługą pani Skarbnik, panów Burmistrzów. Podziękował także 
radnym i sołtysom. Wczoraj na komisjach pani Ania powiedziała, że rok 2024 
będzie ciężki i bardzo dobrze, bo na zimne trzeba dmuchać. Powiedziała, że 
trzeba oszczędzać, każdego złotego oglądać z dwóch, trzech stron zanim 
wydamy, ale wiemy, że pan Burmistrz przedstawił przed chwilą budżet. Jest 
bardzo duży, te inwestycje są widoczne. Bardzo się z tego cieszymy i dziękujemy 
panom Burmistrzom, pani Ani, radnym, sołtysom. Dziękuję za duże inwestycje i 
za te malutkie. Mieszkańcy dziękują za dekorację świąteczną na ul. 
Sandomierskiej w stronę Tenczynopola. Pięknie to wygląda, ci którzy jechali na 
pasterkę do Ossolina. Dostaniemy za chwilkę nowe kalendarze i proszę, żeby pan 
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Burmistrz zapisał w kalendarzu na następny rok  nową małą inwestycję - 
oświetlenie świąteczne na ul. Ossolińskiej. Podziękowania dla grupy 
interwencyjnej, dla panów z Zakładu Komunalnego za pomoc w utrzymaniu 
porządku na osiedlu. Mieszkańcy dają sobie sami radę, w miarę możliwości 
porządek jest, ale bez pomocy panów z grupy większe koszenia, czy wywózka 
byłyby utrudnione. Na koniec złożył wszystkim najlepsze życzenia noworoczne. 
Życzył dużo zdrowia, oglądania tych złotówek, oszczędzania i wydawania z głową.  

Pani radna Berbeś powiedziała, że po tych miłych słowach, które padły od jej 
kolegów radnych jest zaszczycona, że taki Burmistrz, który jest chwalony na 
każdym kroku, a który jest już drugą kadencję, że urodził się w Pęchowie. W 
miejscowości, w której mieszka. Powiedziała, że pracuje z Burmistrzem , tak jak 
również z Zastępcą panem Edwardem Przytułą już drugą kadencję i wie na czym 
polega wspaniała współpraca. Nie jest tym zdziwiona, ponieważ pana Burmistrza 
Goździewskiego zna od lat i wie, że jest to człowiek bardzo szanowany, bardzo 
kulturalny i m wielką empatią do wykonywanego zawodu. Przeniósł to na teren 
gminy do swojej pracy i mogą na każdym kroku być świadkami tego jak może 
wyglądać wspaniała praca tak uczciwego, dobrego człowieka. Wcześniej nie był 
to taki zrównoważony rozwój gminy, a teraz jest dumna. Ma pewno nie wszystko 
zostało jeszcze zrobione, bo nigdy nie jest tak, że jest już wszystko zrobione, ale 
wszystkie miejscowości w takim zrównoważonym stopniu są docenione. Jest to 
Burmistrz wszystkich mieszkańców. Złożyła panu Burmistrzowi życzenia 
wygrania następnych wyborów. Nie ma takiej osoby, która powiedziałaby, że 
przyszła do pana Burmistrza i została nieprzyjęta czy niezrozumiała. Świetlica w 
Pęchowie – tyle lat na nią mieszkańcy czekali. Dziś już mają i podziękowała za nią 
w imieniu mieszkańców. Podziękowała za wszystkie inwestycje zrealizowane w 
jej okręgu wyborczym. Podziękowała wszystkim koleżankom i kolegom radnym 
za współpracę. To były zawsze merytoryczne spotkania, gdzie mogli sobie 
spokojnie wszystko omawiać. Podziękowała pracownikom Urzędu Miasta i 
Gminy za współpracę, wszystkim kierownikom poszczególnych zakładów jak 
również sołtysom za współpracę. Na koniec wszystkim złożyła najlepsze życzenia 
noworoczne.  

Pan radny Kwapiński powiedział, że jako radny miasta i gminy Klimontów 
dołącza się do życzeń, które padły. Podziękował za merytoryczne i bardzo mądre 
wsparcie obsługi Urzędu Miasta i Gminy na czele z panem Burmistrzem Markiem 
Goździewskim, jego Zastępcą i panią Skarbnik Anią Sobolewską. Powiedział, że 
szczególnie pani Ania była wsparciem dla komisji budżetowej. Wspierała komisję 
budżetową jak to sensownie i mądrze, w sposób zrównoważony 
rozdysponowywać w gminie środki. Odnosząc się do podziękowań do których się 
dołącza, zwrócił uwagę na środowisko straży pożarnej. Podziękował panu 
Burmistrzowi, że systematycznie ten pomysł z tabliczkami informacyjnymi jest 
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rozwijany. Te enklawy gminy, małe uliczki wiejskie zostają oznaczone i to pomaga 
w dotarciu służb ratowniczych wtedy kiedy jest tam potrzeba. Podziękował 
środowisku strażaków ochotników w poszczególnych wioskach, którym leży na 
sercu dobro miejscowości, dobro sołectwa. Nie byłoby to możliwe 
prawdopodobnie gdyby nie ogromne środki finansowe, które trafiły do 
stowarzyszeń Ochotniczych Straży Pożarnych. Sprzęt ratowniczy trafił dzięki 
dobremu albo bardzo dobremu staraniu się całego zespołu poszczególnych 
zarządów straży oraz bardzo mocnemu wsparciu pana Burmistrza 
Goździewskiego i to o jakie ilości sprzętu wzbogaciliśmy się  Dzisiaj można 
powiedzieć, że żyjemy spokojnie i bezpiecznie. Strażacy ratownicy, strażacy 
statutowi to kwiat społeczeństwa, który dzisiaj wspiera bardzo mocno w naszych 
zadaniach. Życzył panu Burmistrzowi, jego współpracownikom, jednostkom 
pomocniczych żeby rok kolejny, który jest przed nami, był rokiem kolejnych 
wyzwań. Te pieniądze, których ma nadzieję nie będzie mniej, żeby były 
sensownie wydawane. Zwrócił uwagę jak zmieniała się infrastruktura gminna, jak 
zmieniły się drogi, jak wzbogaciła się gmina o infrastrukturę wodociągową. 
Domykane są już te zadania. Życzył, żeby jako radni Rady Miejskiej w 
Klimontowie przy udziale sołtysów, sołtysa Klimontowa, który ma więcej 
czasochłonnych zadań niż pozostali sołtysi. W tym miejscu podziękował panu 
sołtysowi Klimontowa za to co robi na terenie sołectwa Klimontów. Życzył 
wszystkim, żeby tych dokonań nie było mniej niż w tym roku. Panu Burmistrzowi  
życzył dobrego roku, reelekcji czyli utrzymania dobrego kierunku. 

Pan radny Gwizdoń zwracając się do pana Burmistrza, jego Zastępcy, pani 
Skarbnik w imieniu mieszkańców, sołtysów i swoim podziękował za współpracę, 
za wszystkie inwestycje wykonane w jego okręgu. Przytoczył trzy inwestycje, na 
które mieszkańcy czekali bardzo długo kilkanaście lat. Jest to droga Kępie – 
Byszów, droga Byszówka – Rogacz oraz infrastruktura wodociągowa w Borku, 
Byszówce, Kępiu, część Rogacza. Podziękował za te inwestycje. Życzył panu 
Burmistrzowi, żeby miał siłę, energię i cierpliwość do naszych potrzeb i 
pomysłów. Podziękował swoim sołtysom z okręgu za dobrą współpracę i wraził 
nadzieję, że nadal będzie trwać. Wszystkim życzył wszystkiego najlepszego w 
nadchodzącym roku. 

Pan radny Cukrowski powiedział, że gdyby panie Burmistrzu tak się zdarzyło, że 
nie ma gdzie co zrobić to jego sołectwa są gotowe na taką ofertę jak by ona nie 
była. Przyjmą wszystko. Podziękował wszystkim sołtysom, pracownikom Urzędu 
Miasta i Gminy za pomoc. Zawsze kiedy się zwraca o coś to nie ma problemu, 
żeby ktoś nie pomógł. Życzył wszystkie dobrego w Nowym Roku.  

Pani radna Berbeś nawiązując do wypowiedzi pana radnego Kwapińskiego o 
tabliczkach w miejscowościach powiedziała o zdarzeniu jakie miało miejsce w 
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Pęchowie przed świętami. Wybuchł pożar, w wyniku którego osoba zmarła i była 
taka sytuacja, że straż dzwoniła, bo nie mogła znaleźć tego numeru, ponieważ 
jest to boczna droga w Pęchowie na samym końcu. Szukali gdzie ten numer jest. 
Powiedziała, że jest to bardzo dobra inicjatywa, żeby takie tabliczki były dla 
pogotowia, dla straży.  

Pan radny Lipiec podziękował panu rademu powiatowemu, który zawsze na jego 
prośby reagował pozytywnie i oby tak dalej było. Niech pomaga młodym osobom 
po liceum, po studiach żeby mogli odbywać staże nie tylko w naszej gminie, ale i 
w ościennych.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych chce jeszcze zabrać głos. 
Nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu. Następnie udzielił głosu sołtysom.  

Pani Miłek, sołtys Pęchowca w imieniu swoim i mieszkańców Pęchowca, 
nawiązując do wydarzeń sierpniowo wrześniowych, ponieważ nie miała 
wcześniej okazji a dzisiaj jest na sesji, serdecznie podziękowała za okazaną 
pomoc w organizacji i godnym reprezentowaniu miasta i gminy Klimontów na 
dwóch wydarzeniach. Na dożynkach powiatowych i na dożynkach wojewódzkich, 
w których mieli szczęście brać udział. Zawdzięczają to wszystkim , ale szczególne 
podziękowania skierowała w kierunku pana Burmistrza Marka Goździewskiego, 
pana Wiceburmistrza Edwarda Przytuły, pana Roberta Orłowskiego, pana Piotra 
Lipca, pana Grzegorza Muchy i pana Jerzego Cukrowskiego. Podziękowała im za 
okazaną pomoc, życzliwość, dobre słowo. Swoje podziękowania skierowała także 
do pracowników Urzędu miasta i Gminy Klimontów, szczególnie podziękowała 
pani xxxx, pani xxxx i panu xxxx, którzy byli z nimi i towarzyszyli im podczas 
dużych imprez. W imieniu wszystkich sołtysów złożyła na ręce pana Burmistrza, 
na ręce pana Przewodniczącego Rady najlepsze życzenia noworoczne.  

Pan Witaszek, sołtys Borku Klimontowskiego przyłączył się do podziękowań 
pana radego Gwizdonia za wszystkie inwestycje wykonane w sołectwie i złożył 
wszystkim najlepsze życzenia noworoczne.  

Pani Chmielewska, sołtys Węgrc Szlacheckich w imieniu swoim i sołtysów 
złożyła najlepsze życzenia noworoczne dla pana Burmistrza, Radu, pracowników 
Urzędu.  

Pani Chmielewska, sołtys Beradza podziękowała panu Burmistrzowi i radnemu 
Lipcowi za modernizację remizy i drogi. 

Pan Papka, sołtys Nasławic podziękował za termomodernizację remizy w 
Nasławicach i wsparcie przy opłatku wigilijnym. Złożył najlepsze życzenia 
noworoczne dla pana Burmistrza, Rady. 

Pan Burmistrz Goździewski podziękował wszystkim za miłe słowa, za 
podziękowania. Wyraził nadzieję, że budżet gminy na kolejny rok to będzie 
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ponad setka, bo rząd zapowiada środki dla samorządów. Podziękował za 
całoroczną współpracę radnym, sołtysom, kierownikom jednostek 
organizacyjnych, za zaangażowanie w prace w swoich sołectwach. Podziękował 
swoim pracownikom za to, że to wszystko realizują, szczególne podziękowania 
skierował do pani Ani i swojego Zastępcy. Złożył wszystkim najlepsze życzenia 
noworoczne.  

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że wszystko zostało już powiedziane na 
tej sali. Przyłączył się do podziękowań dla panów Burmistrzów, pracowników 
Urzędu Miasta i Gminy, dla Rady, dla sołtysów. Korzystając z tego, że są tu radni, 
sołtysi, że są na wizji podziękował wszystkim radom sołeckim, które są 
wspomożeniem dla sołtysów. Podziękował wszystkim członkom stowarzyszeń, 
kółkom rolniczym, kołom gospodyń wiejskich, wszystkim stowarzyszeniom z 
terenu gminy, które wspierają gminę choć czasem dużo wymagają, ale wspierają 
i są motorem napędowym dla nas tutaj wszystkich. W imieniu swoim i wszystkich 
radnych złożył najlepsze życzenia noworoczne. Dużo sukcesów w życiu 
prywatnym i zawodowym spełnienia wszystkich marzeń i lepszego jutra.  

 

Do punktu 14 porządku obrad sesji 

Punkt ten został zrealizowany łącznie z punktem 13 porządku obrad sesji.  

 

Do punktu 15 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zrealizowano wszystkie punkty 
dzisiejszego porządku obrad. Podziękował wszystkim za uczestnictwo w niej i 
ogłosił zamknięcie sesji.  
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokołował:        Przewodniczył: 


